
PROTOKOLL vid sammanträde i Djur
gårdens IF:s Överstyrelse den 14/5/56 på Stadion.

NÄRVARANDE: Dunér, Rinman, Norén, Eckerbrant, 
Lövdahl och Liliequist.

FÖRHINDRAD: Nordlund.

§ 1.
Ordföranden öppnade sammanträdet och hälsade välkommen till dam

sektionens Ulla Kjell, som omgående gavs ordet för en redogörelse 
för orsaken till varför hon begärt sitt utträde ur föreningen. Hennes 
skäl rörde sig om saker, som mest kunde betecknas som smärre miss
förstånd och olika uppfattningar om rekryteringspolitiken inom sek
tionens handbollslag.

På överstyrelsens förslag att U.K. skulle kvarstå i föreningen 
för att i en framtid kanske intressera sig för något uppdrag som 
ledare förklarade hon sig inte längre stå fast vid sin utträdesan
sökan. Lämnade därefter sammanträdet under utbytande av sedvanliga 
hövlighetsbetygelser med ÖS-ledamöterna.

I anslutning till detta ärende beslöts att snarast kalla dam
sektionens styrelse, i första hand dess ordförande Gunvor Orest, 
till sammanträde med ÖS för diskussion i diverse angelägenheter, 
varav en i fråga om ett återupplivande av kontatmannaskapet med 
ÖS. Uppdrogs åt Eckerbrant (av sekreteraren föreslagen att bli sådan 
kontaktman) att kalla till sammanträdet.

§ 2.
Beslöts vidta åtgärder för att fotografera föreningens pris

samling. Detaljerna ordnas genom försorg av Liliequist.

§
Föredrogs protokoll från ÖS-sammanträdet den 7/5/56, vilket 

godkändes i föreliggande skick.

§ 4.
I samband med en rapport från KM i bowling framförde Eckerbrant 

förslag från sektionen om att erhålla ett anslag på kr. 500:- mot 
att ÖS tar in sektionens medlemsavgifter.

Beslöts att i stället lämna sektionen ett lån på nämnda summa 
för att vid sektionens säsongstart diskutera ev. nödvändiga andra 
lösningar av ekonomisk art.

§ 5.
Uppdrogs at sekreteraren tillskriva Deutsche Skiverband i den 

sedan forna skidregimen (Hedjerson & Benson) vilande oreglerade 
skulden med framhållande av att så många motstridiga uppgifter om 
hur det tyska förbundets krav kunnat uppstå föreligga, att förening
en i dagens läge inte utan vidare anser sig vilja vidkännas ersätt
ningsskyldighet,

§ 6.
Från handbollssektionens årsmöte lämnades av Lövdahl rapport 

med konstaterande av att styrelsen omvalts in corpore.

§ 7.
Meddelades från skidsektionens slalomdetalj, att denna adragit 

sig ett underskott på i runt tal kr, 800:- Beslut om hur detta 
skall regleras fattas sedan skidsektionen inkommit med redovisning.

§ 8.
Beslöts att hålla nästa sammanträde den 28/5/56, varefter ord

föranden avslutade dagens sammanträde.


